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Protokół  LX SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 30.06.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w dużej sali Teatru Zdrojowego im. Henryka 
Wieniawskiego w Szczawnie-Zdroju  

 
Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 12.12. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

 Radny Michał Brody 
 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

Stanisława Tobis-Pańczyszyn 
 Radna Edyta Pantol 
 Radna  Dorota Wołoszyn-Pusłowska 

 
Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 

 Radny Tomasz Krupa 

 
Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 

 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=XxQ0B7wHReg 
 
Ad. 1 

Otwarcie LX sesji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LX SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 
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- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Panią Sylwię Kotarbę p. o. Dyrektora Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-

Zdroju oraz Dyrektora Miejskiej Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Martę Kicińską-Mnich Wicedyrektora Miejskiej Szkoły Podstawowej 

w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Jolantę Adamczak Kierownika Centrum Usług Wspólnych 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój, 

- Pana Mirosława Kowalika Dyrektora Teatru Zdrojowego im. Henryka 

Wieniawskiego w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

-Panią Angelikę Godyk-Kijewską Kierownika Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami, 

- Panią Magdalenę Tarnawską Kierownika Wydziału Inwestycji, 

- Pana Marka Małeckiego Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych - 10 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący A. Motyka zapytał: czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić 

wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad? 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, 

że do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju wpłynęło pismo wraz 

z uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie przedsiębiorcy 

telekomunikacyjnemu wykonywania części działalności Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój w zakresie telekomunikacji- z prośbą o jak 

najszybsze jej przyjęcie. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem wniosku Burmistrza 

Szczawna-Zdroju i wprowadzenie jako punkt 16: „Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie przedsiębiorcy 

telekomunikacyjnemu wykonywania części działalności 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój w zakresie 

telekomunikacji”. 

 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za: 10, przeciw: 

0, wstrzymało się od głosu: 0, obecnych podczas głosowania: 10 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna 

E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Odbyło się także głosowanie- przyjęcie porządku obrad 

po zmianach. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 
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głosowania- 10 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

radny T. Krupa, radna E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Porządek obrad przed zmianami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Zrealizowany porządek:  

1. Otwarcie LX sesji.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Raport o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za 2022 rok: 

a) debata nad raportem,  

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju wotum 

zaufania.  

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2022 r. - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 

rok.  

5. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy- podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium z wykonania budżetu 

Gminy za rok 2022.  

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 maja 2023 r. 

7. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 
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prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-

Zdrój oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

o wyznaczenie (przywrócenie) przejść dla pieszych na ul. Lipowej.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dot. organizacji ruchu (miejsc parkingowych) na ul. Słonecznej.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie przedsiębiorcy 

telekomunikacyjnemu wykonywania części działalności Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój w zakresie telekomunikacji. 

17. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

18. Informacje i komunikaty.  

19. Zamknięcie obrad. 

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Raport o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

za 2022 rok:  

a) debata nad raportem, 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-

Zdroju wotum zaufania. 

 

Raport o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 
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za 2022 rok został załączony do eRADY i stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju wotum 

zaufania został także załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił o przedstawienie Raportu 

o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za 2022 rok. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poprosił o zabranie głosu dr Pana J. Tutaja 

autora Raportu o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

za 2022 rok. 

 

Po przedstawieniu ww. Raportu przez dr Pana J. Tutaja, Przewodniczący 

Rady Miejskiej zaprosił do debaty nad Raportem o stanie Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za 2022. 

 

W debacie udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do dnia 29.06.2023 r. 

żaden Mieszkaniec Szczawna-Zdroju nie złożył zgłoszenia popartego 

podpisami co najmniej 20 Mieszkańców, w celu wzięcia udziału w debacie. 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju wotum zaufania. 

 

Burmistrzowi Szczawna-Zdroju zostało udzielone wotum zaufania za 2022 

rok bezwzględną większością głosów, w głosowaniu: za- 9, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 10 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna 
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E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju wotum 

zaufania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju wotum 

zaufania stanowi załącznik nr 4a do niniejszego protokołu. 

 

Po ww. głosowaniu głos zabrał Pan M. Fedoruk Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

a następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka i radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2022 r. - podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

· ZARZĄDZENIE NR 58/2023 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU 

z dnia 31 marca 2023 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego 

z wykonania budżetu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdania 

rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2022 instytucji kultury 

dla której organem prowadzącym jest Gmina Szczawno-Zdrój, zostało 

załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 

· Uchwała nr XII/48/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 20 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Szczawna-Zdroju sprawozdaniu rocznym 

z wykonania budżetu gminy za 2022 rok, została załączona do eRADY 

i stanowi załącznik nr 5a do niniejszego protokołu. 
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· ZARZĄDZENIE NR 85/2023 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU z dnia 

23 maja 2023 r. w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju sprawozdania finansowego Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój za rok 2022, zostało załączone do eRADY i stanowi 

załącznik nr 5b do niniejszego protokołu. 

· Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, został załączony do 

eRADY. 

 

Skarbnik Miasta omówiła wykonanie budżetu za 2022 rok. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej A. Wilk o przedstawienie protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z dnia 13 czerwca 2023 r. 

Radna A. Wilk odczytała ww. protokół. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, została podjęta 

jednogłośnie, w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 10 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej S. Tobis-Pańsczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok stanowi załącznik 

nr 5c do niniejszego protokołu. 
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Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok stanowi załącznik nr 5d 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 5 

Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy- podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium 

z wykonania budżetu Gminy za rok 2022. 

· Uchwała nr XIII/88/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Szczawna-Zdroju za rok 2022 

została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

· Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju 

absolutorium z wykonania budżetu Gminy za rok 2022 został załączony do 

eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił A. Wilk Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium za rok 2022. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zabrała głos 

i odczytała wspomniany wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka odczytał pozytywną 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Szczawna-Zdroju za rok 2022. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium 

z wykonania budżetu Gminy za rok 2022. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju otrzymał absolutorium z wykonania budżetu 

Gminy za rok 2022, bezwzględną większością głosów, w głosowaniu: za- 

10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

10 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, 

radna E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, 

radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju 

absolutorium z wykonania budżetu Gminy za rok 2022 stanowi załącznik 

nr 6a do niniejszego protokołu. 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium 

z wykonania budżetu Gminy za rok 2022 stanowi załącznik nr 6b 

do niniejszego protokołu. 

 

Po głosowaniu głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 6 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 maja 

2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka  zapytał czy radni mają uwagi 

do ww. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 maja 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 maja 2023 r. został przyjęty 

jednogłośnie, w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania: 10 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej  S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

Ad. 7 

Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

Protokoły: z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 13.06.2023 r. oraz z dnia 

29.06.2023 r., z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 

28.06.2023 r., z posiedzenia Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem 

z dnia 28.06.2023 r.,  z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 29.06.2023 r., z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 

29.06.2023 r., zostały załączone do eRDAY.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, zapytał czy radni mają 

uwagi do ww. protokołów. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 
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Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna A. Pisarska, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący zaprosił do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został zamieszczony do eRADY. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt ww. uchwały. 
 

Przewodniczący zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Szczawno-

Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Szczawno-

Zdrój, została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 10 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna 

E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, uchwała 
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w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 8 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 został 

załączony do eRADY. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 r.  

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 r. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została podjęta 

jednogłośnie: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 10 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr  9 a do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli  

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-

Zdrój. 
 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój został 

załączony do eRADY. 
 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych 

przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój. 
 

Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli  prowadzonych 

przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania: 10 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie ustalenia 

sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę 

Miejską Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 10 a do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół  

podstawowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską 

Szczawno-Zdrój oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych  prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską 

Szczawno-Zdrój.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską 

Szczawno-Zdrój oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską 

Szczawno-Zdrój, został załączony do eRADY. 

 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-

Zdrój. 

Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 10 radnych, nieobecni podczas 

głosowania: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską 

Szczawno-Zdrój oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 

11 a do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika 

przyrody. 
 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody 

został załączony do eRADY. 

 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju przedstawił projekt 

ww. uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody. 
 

Uchwała w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 10 radnych, nieobecni podczas 

głosowania: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 
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Projekt uchwały w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody stanowi załącznik nr 12 a 

do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy 

Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w 

terminie wniosku o wyznaczenie (przywrócenie) przejść dla 

pieszych na ul. Lipowej.  

Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

o  wyznaczenie (przywrócenie) przejść dla pieszych na ul. Lipowej, został 

załączony do eRADY. 

 

Wniosek radnego T. Krupy został wszystkim radnym przekazany w celu 

zapoznania się. 

 

Głos zabrała U. Wójcik Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Uzasadnienie ww. projektu uchwały odczytał A. Motyka Przewodniczący 

Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

o  wyznaczenie (przywrócenie) przejść dla pieszych na ul. Lipowej. 
 

Uchwała w sprawie zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 
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o  wyznaczenie (przywrócenie) przejść dla pieszych na ul. Lipowej została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 10 radnych, nieobecni podczas 

głosowania: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju  o  nierozpatrzeniu  w  terminie  wniosku 

o  wyznaczenie (przywrócenie) przejść dla pieszych na ul. Lipowej stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, uchwała  w sprawie 

zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o  wyznaczenie 

(przywrócenie) przejść dla pieszych na ul. Lipowej stanowi załącznik 

nr 13 a do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy 

Radnego Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku dot. organizacji ruchu (miejsc parkingowych) 

na ul. Słonecznej.  

 

Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego 

Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dot. organizacji ruchu (miejsc parkingowych) na ul. Słonecznej, został 

załączony do eRADY. 

 

Wniosek radnego T. Krupy został wszystkim radnym przekazany w celu 

zapoznania się. 
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Głos zabrała U. Wójcik Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Uzasadnienie ww. projektu uchwały odczytał A. Motyka Przewodniczący 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dot. organizacji 

ruchu (miejsc parkingowych) na ul. Słonecznej. 

 

Uchwała w sprawie zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dot. 

organizacji ruchu (miejsc parkingowych) na ul. Słonecznej została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 10 radnych, nieobecni podczas głosowania: 

radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju  o  nierozpatrzeniu  w  terminie  wniosku 

dot. organizacji ruchu (miejsc parkingowych) na ul. Słonecznej stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała  w sprawie 

zawiadomienia  Pana  Tomasza  Krupy  Radnego  Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dot. organizacji 

ruchu (miejsc parkingowych) na ul. Słonecznej stanowi załącznik nr 14 a 

do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie 

przedsiębiorcy telekomunikacyjnemu wykonywania części 

działalności Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

w zakresie telekomunikacji. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie przedsiębiorcy 

telekomunikacyjnemu wykonywania części działalności Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój w zakresie telekomunikacji został 

załączony do eRADY. 

 

Ww. projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Inwestycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, 

Kierownik Wydziału Inwestycji, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji.  

 

Ad. 17 

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy radni chcieliby złożyć 

wnioski. 

Radny J. Kozłowicz poruszył kwestię nieobecności poniżej wskazanych 

radnych na LX sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz 

usprawiedliwień, które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju:  

-radnego M. Brody,  

-radnego T. Krupy, 

-radnej D. Wołoszyn-Pusłowskiej.  

Radny A. Sikoń zapytał o zbiornik odparowujący -w związku z nową 
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intestycją, która została oddana na cmentarzu- czy jest zaplanowane 

wykorzystanie wody zebranej w tym zbiorniku do zasilenia części zieleni 

w tamtym okręgu? 

Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi: dokumentacja przygotowana na 

realizację tej inwestycji określała w ten sposób funkcję tego zbiornika: jako 

zbiornik odparowujący czyli zbiera wszystkie wody opadowe, deszczowe 

w kanalizacji, zabudowanego w drodze ks. Jerzego Popiełuszki i tutaj w tej 

części drogi ulicy Prusa. W ten sposób zostaje zatrzymana ta woda w tym 

rejonie nie powodując przy opadach deszczu nadmiernego wykorzystania 

tego kolektora deszczowego- przy ulicy Prusa. Na ten moment nie była taka 

funkcja przewidziana. On ma pełnić funkcję zbiornika odparowującego. 

Natomiast w przyszłości będziemy rozważać budowę takiej instalacji. 

Inwestycja ta jest w końcowej fazie odbiorów końcowych i będzie spisany 

protokół odbioru końcowego.   

 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu sesji. 

 
Ad.17 
Informacje i komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że: 

- wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe za rok 2022 wraz 

z kopiami zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 

(PIT) za rok poprzedni  oraz przekazano je do Urzędu Skarbowego 

w Wałbrzychu, 

- zgodnie z planem pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju następna sesja 

odbędzie się w dniu 28.08.2023 r. 

 

Ad. 18 
Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Szczawna-Zdroju A. Motyka zamknął 

LX sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  
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Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 

 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn    
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 
 

2. Porządek obrad przed zmianami. 
 

3. Raport o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 
 

4. -4a. Projekt uchwały i uchwała- sprawie udzielenia Burmistrzowi   
Szczawna-Zdroju wotum zaufania za 2022 rok. 

   
5. ZARZĄDZENIE NR 58/2023 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU z dnia 

31 marca 2023 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego 
z wykonania budżetu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 
za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
i sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2022 
instytucji kultury dla której organem prowadzącym jest Gmina 
Szczawno -Zdrój, zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

    5a. Uchwała  nr  XII/48/23   Składu   Orzekającego   Regionalnej  Izby    
        Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 20 kwietnia 2023 r. w  sprawie   
        Opinii   o   przedłożonym    przez    Burmistrza    Szczawna - Zdroju   
        sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 
    5b.ZARZĄDZENIE NR 85/2023 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU z dnia 

23 maja 2023 r. w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju sprawozdania finansowego Uzdrowiskowej 
Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za rok 2022. 

 
    5c.-5d. Projekt    uchwały   i   uchwała   -    w   sprawie  zatwierdzenia   
        sprawozdania   finansowego   wraz  ze  sprawozdaniem z wykonania   
        budżetu za 2022 rok. 
  

6. Uchwała nr XIII/88/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-
Zdroju o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Szczawna-Zdroju za 
rok 2022. 

 
6a-6b. Projekt uchwały i uchwała  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi     
     Szczawna-Zdroju absolutorium z wykonania budżetu Gminy za rok    
     2022. 

 
7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 
 

8. -14a. Projekty uchwał i uchwały. 
 

    15. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 


